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§ 13 Handlingsplan för cirkulärt byggande  

 

Vd hänvisade till ärende 13. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande:  

 

1. Godkänna miljöförvaltningens, exploateringskontorets och Stockholm Vatten och Avfalls för-

slag till Handlingsplan för ett cirkulärt byggande i Stockholms stad 2021-2024 – med fokus på 

minskat byggavfall. 

 

§ 14 Lägesrapport - Nyproduktionsportfölj 

 

Vd hänvisade till ärende 14. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande:  

1. Lägesrapport nyproduktion godkänns. 

 

§ 15 Anmälan angående inkomna och besvarade remisser 

 

Vd hänvisade till ärende 15. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 

 

§ 16 Vd informerar 

 

Vd redogjorde för bolagets kommande återgång efter pandemin. Som myndigheterna och staden 

meddelat så är det nu möjligt med en återgång till arbetsplatserna. Stockholmshem följer den plan 

för återgång som har legat klar och justerats sedan juni 2020. Det betyder att vi i månadsskiftet 

kommer att i god ordning återgå till kontorsarbetsplatserna men att bolaget också kommer bygga 

vidare på den flexibilitet som utvecklats under pandemin. Vidare kommer tanken på ett huvudkon-

tor att förändras till att bolaget mer uttalat jobbar med flera arbetsplatser eller hubbar. Som det ser 

ut idag kommer också nästa styrelsemöte ske på plats på Hornsgatan. 

En öppen och positiv dialog förs med hyresgästerna i Traneberg kring kommande renoveringar. I 

centrum för de diskussionerna finns köken som är mycket uppskattade av några hyresgäster i sin 

speciella form ”Frankfurterkök”. Med dagens krav på standard och säkerhet är det svårt att inte 

göra större ingrepp, men samtidigt är bolaget måna om att genomföra renoveringarna så varsamt 

som det bara är möjligt. Detta ligger också i linje med bolagets inriktning att jobba med varsamma 

renoveringar som huvudspår. 

Bolaget är i färd med att ytterligare förtydliga fastighetsägaransvaret i organisationen. Det betyder 

att det samlade fastighetsägaransvaret hamnar i våra förvaltningsområden som också kommer att 

förstärkas med teknisk kompetens. 

Bolaget har nått en förlikning med byggföretaget 3BD vars konkursförvaltare stämt Stockholms-

hem på 32 miljoner kronor. Förlikningen uppgick till 500 tusen kronor. 

Organisationen Byggherrarna uppvisar stort intresse för att stå som värd för arbetet inom Rättvist 

Byggande. Bolaget förbereder därför en föreningsbildning till vilket vi kan överföra projektet. Ser 

vi att detta blir stabilt och får en önskvärd utveckling är målet att också lämna över äganderätten 

till varumärket, som Stockholmshem idag äger, till denna förening. Denna utveckling hoppas och 
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tror vi kommer leda till en större anslutning till arbetet mot organiserad brottslighet inom bygg-

branschen. 

 

§ 17 Övriga frågor  

Ordföranden anmälde att en skrivelse inkommit till styrelseledamöterna från den lokala hyresgäst-

föreningen i kvarteret Linjalen. 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

1. Att uppdra åt bolagsledningen att formulera ett svar som ordföranden förankrar med grupple-

darna. 

 

 

 

§ 18 Mötets avslutande  

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Magnus Ljungkvist 

 

Justerat: 

 

 

 

Björn Ljung  Karin Gustafsson  

 


